
MARKO GVARDJANČIČ - NOSILEC LISTE ZA DPZ
SKUPŠČINE OBČINE CENTER

Utrditi moramo
zaupanje med Ijudmi
Sprejel meje v mali sobi nove Mercatorjeve stolpnice za Bežlgra-
dom. Med številnimi aparati - računalniki ga skoraj ni bilo opa-
ziti, ko se je prijazno nasmehnil in me povabil naj sedem. Marko
Gvardjančič danes izvedenec za organizacijo in avtomatsko
obdelavo podatkov, strojni inženir, nekoč pa zagret športnik.
Najbrž se ga še marsikdo spomni iz časov, ko je igral košarko prl
Olimpiji in celo državni reprezentanci.

Danes tipičen poslovnež, sreč-
no poročen, oče dveh otrok. Ni
čakal - kot je navada - na moje
vprašanje, ampak je takoj dejal:
»Uskaljeno moramo delovati, ve-
liko se moramo še naučiti, kar pa
zadeva mene, naj takoj povem, da
me najbolj zanima okolje v kate-
rem živim.«

To je tudi razumljivo, saj stanu-
je v strogem središču mesta na
Resljevi cesti, ki je znana po ži-
vahnem, hrupnem in bučnem

prometu. Urejen promet in prijet-
no bivalno okolje to sta dve zade-
vi, za kateri se bo, kakor je dejal,
najbolj zavzemal, če ga bodo ob-
čani izvolili v družbenopolitični
zbor občinske skupščine Ljublja-
na Center.

»Poskrbeti moramo predvsem
tudi za stanovanja, kar sicer ne bo
lahko, vendar pa moramo storiti
vse, kar je y naših močeh, da za-
gotovimo življenjski prostor mla-
dim družinam tudi v središču me-

sta. Paziti moramo, da ne bi spre-
minjali stanovanj v poslovne pro-
store, saj lahko pričaknjemo, da
bomo prav y sedanjem času čutili
največji pritisk. Ustanavljajo se
nova zasebna podjetja, ki potre-
bujejo prostore in zato moramo
paziti, za kaj bomo porabili tisto,
kar v naši občini imamo. Odločno

se zavzemam za ukinitev stano-
vanj VI. in VII. kategorije, ki jih
moramo ali odpraviti ali pa pre-
urediti tako, da bodo zadovoljeva-
la sodobne življervjske potrebe.«

Vendar so stanovanja VI. in
VII. kategorije močno povezane
tudi s socialnim položajem ljudi.

»Sociala je področje zase. Vsa-
ka država mora imeti podrobno
izdelano socialno politiko. Ta pa
je odvisna od gospodarske trdno-
sti, ki n^j zagotavlja ustrezne ma-
terialne pogoje. Vendar motamo
na tem področju pohiteti, saj ho-
čemo vsi skupaj živeti danes in ne
šele jutri.«

Ustrezna stanovanja pa so naj-
brž povezana tudi z ustreznimi
najemninami.

»Vsekakor. Najemnine morEgo
postati ekonomske, vendar mora-
mo pred tem zagotoviti ljudem
ustrezne zaslužke.«

Zavzemate se za ureditev pro-
meta. Ali vidite v tem pogledu
rešitve?

»Vidim. Na začetnih avtobus-
nih postajah bi rnorali urediti par-
kirišča in okrepiti mestni potni-
ški promet.«

Kaj je po vašem mnenju najpo-
membnejše v sedanjem času?

»Najpomembnejše je zaupanje
med Ijudmi. LJudje se morajo raz-
umeti med seboj in tako bomo vsi
skupaj lažje preživeli čase, ki so
pred nami. Vsakdo mora delati
tisto, za kar je prepričan, da je
dobro. Najti moramo skupne toč-
ke in ustvariti poštene odnose.
Zato se zavzemam zdaj, še bolj pa
se bom zavzemal za vse to, če
bom izvoljen in če bom imel na ta
način tudi več vpliva na različnih
področjih.«

In na koncu še eno vprašanje.
Vneto ste se ukvarjali s športom,
vaše življenje je bilo vedno zelo
natrpano z različnimi dejavnost-
mi in vendar ste kot je razvidno iz
vašega naziva dokončali študij in
postali strojni inženir. Kako vam
je to uspelo?

»S trdno voljo, saj sem imel ne-
prestano pred očmi, da moram
kljub vsemu dokončati študij in
da me mladostni uspehi na šport-
nem področju ne smejo premami-
ti toliko, da bi zanemaril samega
sebe.«

Ob slovesu mi je Marko Gvar-
djančič stisnil roko, močno in od-
ločno, tako, kot to storijo ljudje
z močnim in trdnim značajem.

Niko Isajevič


